
PROTOKÓŁ NR XII/2025 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 31 marca 2025 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 14 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Iwona Warkocka – Wójt Gminy 

• Karol Żukowski – Zastępca Wójta Gminy 

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy 

• Renata Protasewicz – Skarbnik Gminy 

• Robert Krupa – Radca prawny  

• Mirosław Turczyński – Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie 

• Maciej Stasiak – Kierownik Posterunku Policji w Dębnicy Kaszubskiej 

• Monika Piechna – Kierownik Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Dębnicy Kaszubskiej 

Radni nieobecni: Wioleta Jabłońska 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/188/2020 Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji 
ściekowej Dębnica Kaszubska. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XI/144/2025 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XI/147/2025 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie utworzenia „Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego pod Akacją” w Dębnicy 
Kaszubskiej oraz nadania mu statutu. 

8. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr III/34/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały w sprawie 
określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju sportu 
w Gminie Dębnica Kaszubska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska. 



10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi w części dotyczącej organizacji ruchu 
i oznakowania drogi gminnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na rok 
2025”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 
i klubów dziecięcych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 
samorządu terytorialnego w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu 
zadań oświatowych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz przeprowadzania 
kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonej dla niepublicznych 
szkół i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Dębnica Kaszubska 
przez inne podmioty niż jednostki samorządu terytorialnego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na 
realizację zadania publicznego pod nazwą "Działalność związana z bezpieczeństwem 
w ramach organizowania szkoleń, ćwiczeń i innych form edukacji". 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminnego Ośrodka Kultury 
w Dębnicy Kaszubskiej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Dębnica 
Kaszubska na lata 2025-2036. 

21. Apel w sprawie podjęcia prac legislacyjnych związanych ze zmianą przepisów ustawy 
o samorządzie gminnym w zakresie dopuszczalności zmiany granic jednostek samorządu 
terytorialnego. 

22. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym, z uwzględnieniem 
działalności Zastępcy Wójta. 

23. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

24. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

25. Wolne wnioski i informacje. 

26. Zamknięcie sesji. 



Porządek obrad po zmianach:  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/188/2020 Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji 
ściekowej Dębnica Kaszubska. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XI/144/2025 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XI/147/2025 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie utworzenia „Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego pod Akacją” w Dębnicy 
Kaszubskiej oraz nadania mu statutu. 

8. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr III/34/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały w sprawie 
określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju sportu 
w Gminie Dębnica Kaszubska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi w części dotyczącej organizacji ruchu 
i oznakowania drogi gminnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na rok 
2025”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 
i klubów dziecięcych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 
samorządu terytorialnego w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu 
zadań oświatowych. 



16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz przeprowadzania 
kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonej dla niepublicznych 
szkół i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Dębnica Kaszubska 
przez inne podmioty niż jednostki samorządu terytorialnego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na 
realizację zadania publicznego pod nazwą "Działalność związana z bezpieczeństwem 
w ramach organizowania szkoleń, ćwiczeń i innych form edukacji". 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminnego Ośrodka Kultury 
w Dębnicy Kaszubskiej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Dębnica 
Kaszubska na lata 2025-2036. 

21. Apel w sprawie podjęcia prac legislacyjnych związanych ze zmianą przepisów ustawy 
o samorządzie gminnym w zakresie dopuszczalności zmiany granic jednostek samorządu 
terytorialnego. 

22. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym, z uwzględnieniem 
działalności Zastępcy Wójta. 

23. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

24. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

25. Wolne wnioski i informacje. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

27. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 

XII Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta o godzinie 15:12 przez 

Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka w sali konferencyjnej im. Jadwigi Karaś 

w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono nieobecność 

jednej radnej i stwierdzono prawomocność obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że obrady Rady Gminy są 

nagrywane i transmitowany na żywo, wizerunek uczestników sesji zostanie wykorzystany 

podczas nagrywania sesji. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że w uchwale w sprawie 
zmiany uchwały nr XXVII/188/2020 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 30 grudnia 2020 r. 



w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji ściekowej Dębnica Kaszubska 
zaktualizowano podstawę prawną w zakresie dziennika ustaw. Poprawka ta nie musi być 
przegłosowana w trybie wniosku formalnego. 

Zgłoszono następujące wnioski formalne: 

1) Wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały zmieniającego uchwałę 
nr XI/147/2025 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie utworzenia „Centrum 
Opiekuńczo – Mieszkalnego pod Akacją” w Dębnicy Kaszubskiej oraz nadania mu 
statutu zgodnie z treścią przekazaną Radnym na maila w dniu 28.03.2025 r. 

2) Wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu 
udzielania, rozliczania oraz przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania 
i wykorzystania dotacji udzielonej dla niepublicznych szkół i niepublicznych przedszkoli 
prowadzonych na terenie Gminy Dębnica Kaszubska przez inne podmioty niż jednostki 
samorządu terytorialnego zgodnie z treścią przekazaną Radnym na maila w dniu 
28.03.2025 r. 

3) Wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2025 rok zgodnie z treścią przekazaną Radnym na maila w dniu 28.03.2025 r. 

4) Wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2025-2036 zgodnie z treścią 
przekazaną Radnym na maila w dniu 28.03.2025 r. 

Zarządzono głosowanie nad pierwszym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, 
Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 



PRZECIW (1): Marian Batóg 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad trzecim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad czwartym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 4 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono żadnych uwag, wobec tego protokół 
został przyjęty w treści przesłanej radnym. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/188/2020 Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic Aglomeracji 

ściekowej Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały dotyczy 

wyznaczania obszaru i granic aglomeracji ściekowej Dębnica Kaszubska. Zmiany są 



stosunkowo nieduże, głównie polegają na aktualizacji danych. W związku z brakiem zgłoszeń 

do zabrania głosu zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/152/2025 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 6 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XI/144/2025 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt dotyczy rozszerzenia 

planu pracy Komisji Budżetu. W związku z brakiem zgłoszeń do zabrania głosu zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/153/2025 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 7 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XI/147/2025 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie utworzenia „Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego pod Akacją” w Dębnicy 

Kaszubskiej oraz nadania mu statutu stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 



Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem zgłoszeń do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/154/2025 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 8 

Projekt uchwały uchylający uchwałę nr III/34/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały w sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju sportu 

w Gminie Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, iż w związku z powołaniem stałej 

komisji, komisja doraźna przekazała dotychczas wypracowane materiały stałej komisji celem 

dalszej realizacji. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/155/2025 i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 



Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że Młodzieżowa Rada Gminy na 

sesji zaakceptowała wybór pracownika Urzędu Gminy na opiekuna, a Rada Gminy zatwierdza 

kandydata. W związku z brakiem zgłoszeń do zabrania głosu zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/156/2025 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że została złożona skarga na 

Prezesa Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej. Komisja zajęła się wypracowaniem opinii, 

zaproponowała uznanie skargi za bezzasadną. W związku z brakiem zgłoszeń do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/157/2025 i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 



Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi w części dotyczącej organizacji ruchu 

i oznakowania drogi gminnej stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że skarga dotyczyła 

oznakowania drogi gminnej. Komisja wypracowała opinię o bezzasadności skargi.  

Radny Marcel Formela poinformował, że w uzasadnieniu również Komisja zwróciła się do 

zarządcy, aby przeanalizował aktualną sytuację tego odcinka drogi. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej 

Tutak zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/158/2025 i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że komisja zarekomendowała 

uznanie skargi za zasadną. Komisja Rewizyjna prowadzi kontrolę wydatków funduszu 

sołeckiego, co pokrywa się z przedmiotem skargi. Wobec braku pytań zarządził głosowanie 

nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (13): Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, 

Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Marian Batóg 



Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/159/2025 i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na rok 2025” 

stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poprosił o przedstawienie zasad programu 

opieki nad bezdomnymi zwierzętami. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że program podejmowany jest co roku, 

do końca marca. Obejmuje bezdomne zwierzęta – psy i wolnożyjące koty. W programie są 

ujęte obowiązkowe zadania. Na ten rok zabezpieczono kwotę 95 tys. zł z przeznaczeniem na 

zapobieganie bezdomności poprzez odławianie zwierząt i zapewnienie im miejsc w schronisku. 

W poprzednim roku miesięczny ryczałt za oddane zwierzęta wynosił 6150 zł, w tym roku 

wynosi 8100 zł. Bezdomne zwierzęta, to zwierzęta, dla których w żaden sposób nie można 

ustalić właściciela. Nie są to dziko żyjące zwierzęta, to nie jest zadanie własne gminy. Zwierzę, 

dla którego nie można odnaleźć właściciela, po przyjęciu w schronisku poddawane jest 

sterylizacji lub kastracji. Gmina posiada również umowę z weterynarzem – gabinet „Ogonek” 

w Dębnicy Kaszubskiej ul. Świerkowa 13. Każdorazowe zgłoszenie jest kontrolowane. Jeżeli 

zostanie stwierdzone, że są to wolnożyjące koty, poddawane są sterylizacji. W innym wypadku 

mieszkańcy uzyskują odmowę. Gmina zapewnia również całodobową opiekę w przypadku 

zdarzeń drogowych. Usługę świadczy gabinet weterynaryjny „Ogonek”. Dodatkowo 

zabezpieczono środki na edukację i znakowanie psów. Zainteresowanie ze strony 

mieszkańców spada, stąd przeznaczenie kwoty 1000 zł. Na właścicieli psów nie jest nałożony 

obowiązek czipowania, więc ze strony właścicieli zainteresowanie nie jest duże. 

Zapytano czy osoba prywatna może dokonać zgłoszenia do schroniska w celu odbioru 

zwierzęcia, czy sama zawozi zwierzę do schroniska. Dlaczego współpracujemy ze schroniskiem 

w Kościerzynie, a nie ze schroniskiem w Słupsku, a także gdzie dokonać zgłoszenia, 

w przypadku niezachowania odpowiednich warunków dla psa przez jego właściciela. 

Udzielono odpowiedzi, iż w przypadku zgłoszenia bezdomnego zwierzęcia przez osobę 

prywatną, zgłoszenie jest weryfikowane przez Urząd Gminy. Zdecydowano się na schronisko 

w Kościerzynie, z uwagi na to, iż słupskie schronisko, przed wybudowaniem, oczekiwało 

partycypacji w koszcie budowy. Ponadto każda z gmin co miesiąc płaci za utrzymanie tego 

schroniska, które boryka się z problemami budowlanymi, a także musi zabezpieczyć środki na 

realizację programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami.  Na tamten czas nikt nie był w stanie 

przedstawić kosztów utrzymania zwierzęcia. Dla gminy było to zbyt duże ryzyko. W przypadku 

niezapewnienia odpowiednich warunków dla zwierząt, przeprowadzana jest kontrola przez 

pracowników urzędu i policjanta. Po kontroli mieszkaniec dostaje czas na polepszenie 



warunków życia zwierzęcia. Jeżeli tego nie zrobi, wydawana jest decyzja o odebraniu psa lub 

składany jest wniosek do sądu. 

Radny Rafał Knitter zgłosił konieczność interwencji w związku z błąkającym się psem, którego 

właścicielka zmarła. Nikt z rodziny nie chce go przygarnąć. 

Poinformowano, że zostanie podjęta interwencja. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że w uchwale ujęte są podmioty 

świadczące usługi związane z realizacją uchwały. Wskazane numery telefonów warto 

odnotować i przekazywać mieszkańcom w razie konieczności. W związku z brakiem dalszych 

zgłoszeń zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, 

Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, 

Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/160/2025 i stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

i klubów dziecięcych stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że w projekcie uchwały 

wskazano symboliczną kwotę opłaty. Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący 

Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/161/2025 i stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały został 

omówiony podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji. Projekt jest aktualizacją 

przepisów i dostosowaniem do aktów wyższej rangi. Uchwała będzie obowiązywać do 

31 grudnia 2025 r. Wobec braku pytań zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/162/2025 i stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielonej dla niepublicznych szkół 

i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Dębnica Kaszubska przez inne 

podmioty niż jednostki samorządu terytorialnego stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że jest to projekt uchwały do 

którego wniesiono autopoprawkę. Wobec braku pytań zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/163/2025 i stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na 

realizację zadania publicznego pod nazwą "Działalność związana z bezpieczeństwem w ramach 

organizowania szkoleń, ćwiczeń i innych form edukacji" stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że kwota została ustalona 

podczas posiedzenia Związku Powiatowo-Gminnego, gdzie ustalono m.in. cel, zakres 

i wysokość udzielonej pomocy. Wobec braku pytań zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/164/2025 i stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminnego Ośrodka Kultury 

w Dębnicy Kaszubskiej stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że zadanie dotyczy realizacji 

infrastruktury teleinformatycznej oraz zabezpieczenia danych posiadanych przez Gminny 

Ośrodek Kultury. Tego zadania nie można było zrealizować przy okazji realizacji projektu przez 



urząd. Wysokość przekazanej dotacji wynosić ma 23 684,07 zł. Wobec braku zgłoszeń do 

zabrania głosu zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/165/2025 i stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok stanowi załącznik nr 47 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały w wyniku 

wniosku formalnego został zmieniony. Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/166/2025 i stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica 

Kaszubska na lata 2025-2036 stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 



Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały w wyniku 

wniosku formalnego został zmieniony. Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/167/2025 i stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Ad. 21 

Projekt apelu w sprawie podjęcia prac legislacyjnych związanych ze zmianą przepisów 

ustawy o samorządzie gminnym w zakresie dopuszczalności zmiany granic jednostek 

samorządu terytorialnego stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt apelu dotyczy 

aktualnych prób zmiany granic jednostek samorządu terytorialnego w naszym powiecie. Styl 

działania samorządów co do zmian w zakresie granic administracyjnych nie może być 

akceptowany. Gminy mają zaciągnięte kredyty lub inne zobowiązania na tereny, które mają 

zostać przejęte przez inne samorządy. Samorządy będą spłacać kredyty za tereny, które nie 

będą już do nich należeć. Na ten moment brakuje zapisów ustawowych uszczegóławiające 

dane kwestie. Apel powinien trafić do Gminy Kobylnica, Redzikowo, Ustka i Miasta Słupsk.  

Zapytano czy Rada Gminy jako pierwsza poodejmuje taki apel. 

Udzielono odpowiedzi, że Rada Gminy nie jest pierwsza. Każda Rada musi podjąć uchwałę 

samodzielnie, lecz w jednym brzmieniu. Następnie apel jest kierowany dalej jako wspólne 

stanowisko samorządów. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy 

Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/168/2025 i stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

W godzinach 16:07 – 16:15 trwała przerwa w obradach. Po przerwie przystąpiono do dalszej 

realizacji porządku obrad. 

Ad. 22 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym, z uwzględnieniem 

działalności Zastępcy Wójta, stanowiące załącznik nr 56 do protokołu, zostało przekazane 

Radnym w formie elektronicznej. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka uzupełniając sprawozdanie poinformowała, że 27 marca odbył 

się konkurs na stanowisko Kierownika Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w wyniku, którego 

wyłoniono Panią Monikę Piechnę. Była jedyną kandydatką, spełniła wszystkie wymagania 

formalne. Teraz do Niej będzie należało dopełnienie wszystkich formalności związanych 

z rozpoczęciem pracy centrum m.in. nadanie numeru NIP, REGON, przeprowadzenie rekrutacji 

kandydatów do pracy. W związku z trwającymi pracami nad planem ogólnym gminy 

zaproponowała organizację spotkania z urbanistą, który przybliży konstrukcję planu ogólnego. 

Jest to potężne opracowanie obejmujące całą gminę. Mieszkańcy składali wnioski o ujęcie ich 

pomysłów w planie ogólnym. Nie wszystko będzie możliwe. Na to spotkanie powinno zostać 

przeznaczone około dwóch godzin. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zaproponował usystematyzowanie 

dokumentów, omówienie ich na spotkaniu z Panią Wójt i przesłanie do Radnych, którzy muszą 

mieć czas na zapoznanie się z nimi. Po około dwóch tygodniach od przekazania dokumentów 

zostaną zwołane komisje wspólne, czyli w okolicach połowy maja. 

Ad. 23 

Sprawozdanie z wykonania uchwał zostało przekazane Radnym w formie elektronicznej, 

stanowi załącznik nr 57 do protokołu. W związku z brakiem pytań do sprawozdania 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 24-25 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że podjęto próby 

zaproszenia projektanta świetlicy w Dobieszewie na sesję Rady Gminy w formie spotkania 



online. Niestety Pan odmówił takiego spotkania. Pierwszy termin przekazania dokumentacji 

już upłynął. Pan deklaruje zapłatę kar umownych. 

Na sesję dołączyła Marta Łomża-Duszny Kierownik Referatu Projektów i Inwestycji 

i poinformowała, że w połowie marca upłynął termin złożenia dokumentacji przez 

wykonawcę. Po wezwaniach wykonawca zadeklarował przedłożenie dokumentów do końca 

maja wraz z uzyskaniem zmienionego pozwolenia na budowę, które jest niezbędne po zmianie 

dokumentacji projektowej. Do wykonawcy wystosowano wezwanie przedsądowe z informacją 

o karach umownych i obciążeniu w przypadku nieotrzymania dofinasowania przez gminę, czyli 

około 800 tys. zł. Korespondencja z wykonawcą prowadzona jest zarówno w formie 

elektronicznej na maila, jak i tradycyjnej listownej. Korespondencja jest odbierana.  

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że wpłynęło uzasadnienie 

wyroku do skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze uchylające uchwałę o społecznych asystentach 

radnych. Do wyroku nie będzie składana skarga kasacyjna. Czas na jej złożenie jest do 10 

kwietnia. Po konsultacji z Panem Mecenasem projekt uchwały zostanie uzupełniony 

w przyszłości. Radni złożyli interpelacje, które podlegają zamieszczeniu w BIP. Zwrócono 

uwagę, iż należy uzupełnić treści udzielonych odpowiedzi na zapytania/interpelacje. Trwają 

prace nad zmianą zapisów statutów sołectw. Każdy z radnych może wziąć udział w pracach 

i przedstawić propozycje, najlepiej do końca kwietnia. Projekt zostanie przedstawiony 

urzędowi, następnie zostaną przeprowadzone konsultacje społeczne. Radzie zostało 

przedłożone zarządzenie w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania 

budżetu gminy Dębnica Kaszubska za 2024 rok, sprawozdania rocznego z wykonania planu 

finansowego Gminnego Ośrodka Kultury za 2024 rok oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego. Wpłynęło zapytanie zaadresowane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które 

powinno być przekazane Wójtowi Gminy. W związku z tym porządek obrad ulegnie 

rozszerzeniu o projekt uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

Poinformowano o postępach prac konserwatorskich stadionu w Dębnicy Kaszubskiej m.in. 

odmalowaniu wiaty, naprawie ogrodzenia, poprawie stanu nawierzchni murawy, zamówieniu 

i montażu nowego banneru. Od 12 kwietnia zostanie zatrudniona osoba, która będzie dbać 

o stan stadionu. Czekamy na podpisanie umowy z Urzędem Pracy. 

Radny Michał Budzich przekazał informację o sukcesach uczniów jakie odnoszą w turniejach 

siatkówki. Drużyna chłopców prowadzona przez Pana Witolda Wałaszewskiego awansowała 

do finału wojewódzkiego. Trener Czarnych Słupsk przyjechał na trening dziewcząt i wyłonił te, 

które będą grać w drużynie. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że Radni uczestniczyli 

w dwudniowym szkoleniu w Sopocie, w którym udział wzięli przedstawiciele urzędu gminy. 

Szkolenie było udane, było okazją do integracji rady. 



Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że 11 marca odbyła się rozprawa sądowa przed 

Naczelnym Sądem Administracyjnym. Sprawa dotyczyła skarg na uchwałę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Dobieszewo. Sąd bezsprzecznie oddalił obie 

skargi, co dowodzi, że procedura podjęcia planu była prawidłowa. Również kontrola NIK nie 

wykazała żadnych uchybień. 

Radny Ireneusz Ziółkowski przekazał informację o przyjeździe pojazdu „Iskry Niepodległej” 

w dniach 21-22.05. Szczegółowe informacje zostaną przekazane w późniejszym terminie. 

Przewodnicząca Rady Seniorów Irena Jasińska poinformowała, że Gminna Rada Seniorów 

powstała 2 lata temu, jednak od początku ma problemy z frekwencją podczas spotkań. Rada 

Seniorów nie otrzymuje żadnej rekompensaty za uczestnictwo w spotkaniach, a często 

korzysta z transportu publicznego, gdzie bilet kosztuje kilkanaście złotych. Radni dojeżdżają 

z różnych stron gminy. Rada podjęła uchwałę o podjęciu prac przez Radę Gminy mających na 

celu przyznanie diety, aby zmotywować członków rady do spotkań. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że uchwałę intencyjną Rady 

Seniorów traktuje jako wstęp do rozpoczęcia rozmów we wskazanym zakresie. Poprosił 

o przekazywanie informacji z terminami posiedzeń Rady Seniorów, by móc uczestniczyć 

w spotkaniach.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Kinga Schorzman przekazała informację o planowanej akcji 

profilaktycznej dla dzieci z otyłością i poprosiła o przekazanie tej informacji do szkół. W ramach 

profilaktyki przeznaczono 25 miejsc. 

Udzielono informacji o przekazaniu pisma do szkół i oczekiwaniu na informację zwrotną. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że na skrzynki mailowe Radnych 

przesłano treść projektu uchwały, który rozszerzy porządek obrad. Dodał, że pismo powinno 

trafić do Wójta Gminy. Z treści pisma nie wynika, że należy je traktować jako skargę. Następnie 

złożył wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako 

punkt 26: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

Ad. 26 

Projekt uchwały w sprawie przekazania pisma według właściwości, stanowi załącznik 

nr 59 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XII/169/2025 i stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

Ad. 27 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak o godzinie 16:24, po wyczerpaniu 
porządku obrad, zamknął sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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